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Sikekjudit a regionális közigazgatási hivatal vezetője 

Három megyében, 
szolgáltató jelleggel 
A Dél-al-
földi Re-
gionális 
Közigaz-
gatási 
Hivatal 
vezetőjé-
nek Siket 
Juditot 
(képün-
kön) ne-
vezte ki tegnap Gyurcsány Fe-
renc miniszterelnök. A korábbi 
szegedi jegyző, jelenlegi megyei 
főjegyző kihívásnak tekinti új 
feladatát. 

Siket Judit május l-jétől a 
Dél-alföldi Regionális Közigazga-
tási Hivatal vezetője. Kinevezési 
okmányát tegnap Gyurcsány Fe-
renc miniszterelnöktől vehette 
át a 41 éves jogász, jogász-köz-
gazdász, kodifikátor, EU szakjo-
gászi végzettséggel rendelkező 
szakember, aki - információnk 
szerint - hat pályázó közül nyer-
te el e hivatalt. 

- Kihívásnak tekintem az új 
feladatot, örülök, hogy részese 
lehetek a regionális szervezeti 
rendszer kiépítésének - mondta 
Siket Judit. A közigazgatási 
munka összetettségét szépnek 
találja, mert a hatósági ügyinté-
zéstől kezdve az önkormányzati 
igazgatásig sokszereplős, széles 
sprektumú terület. A regionális 
közigazgatási hivatal első embe-
reként - már csak eddigi tapasz-

N E V J E G Y 

j g | A makói születésű Siket Judit d i p -
lomáját a Szegedi Tudományegye-
tem Á l l a m - és Jogtudományi Karán 
s z e r e z t e . Első m u n k a h e l y e , 
1 9 8 9 - 2 0 0 0 k ö z ö t t S z e g e d polgár-
mesteri hivatala, ahonnan j e g y z ő -
ként t á v o z o t t , s lett a M a g y a r Ál-
lamkincstár Csongrád Megyei Te-
rületi Igazgatóságának igazgatója. 
Megyei főjegyzőként 2004 októbe-
re óta dolgozik. Angolul, o r o s z u l 
és franciául beszél. 

talatai miatt is - az önkormány-
zatok segítését, a hivatal szolgál-
tató jellegének erősítését tűzi ki 
célul. Ez utóbbit azért hangsú-
lyozza, mert az átlagember is 
kapcsolatba kerül e „háromme-
gyés" szervezettel mint másodfo-
kú hatósággal. A hatvannál is 
több területi államigazgatási 
szervezet közötti együttműködés 
javítása érdekében azt tekinti el-
ső feladatának, hogy hozzájárul-
jon a regionális államigazgatási 
kollégium megszervezéséhez. 

A korábban megyei hatáskörbe 
tartozó feladatokat a kormány 
tavaly év végi döntésének értel-
mében ez évtől hét regionális 
közigazgatási hivatal látja el. Se-
gítségükkel ellenőrzi a szakmi-
niszter a helyi önkormányzatok, 
társulásaik, illetve a kisebbségi 
önkormányzatok működésének 
törvényességét. 

Ú . I . 

Ma délelőttől vasárnapig két kiállítás egyben 

Expó a Hangárban 
Ma délelőtt tíz órakor megnyit-
ja kapuit Szegeden, a Hangár 
expó és konferencia-központ-
ban a lakás- és ház építőipari 
szakkiállítás és a Szeged Expó. 

M U N K A T Á R S U N K T Ó L 

Eveken keresztül nagy népszerű-
ségnek örvendett a lakás- és ház 
építőipari szakkiállítás, amely-
nek Szegeden, a Hangár expó és 
konferencia-központ az otthona. 
A szervezők tavaly döntöttek 
először úgy, hogy a sikeres ren-
dezvény mellé kapcsolják a Sze-
ged Expó kiállítást. Ez jó ötletnek 
bizonyult, hiszen így egy még na-
gyobb, és színvonalasabb kiállí-
tást tudtak szervezni. 

így lesz ez idén is. Ma délelőtt 
tíz órakor nyitja meg a kapuit a 
két kiállítás. Tegnap délelőtt még 
nagy volt a sürgés-forgás a stan-

H E T V E G I N Y I T V A T A R T A S 
/ S z o m b a t o n és vasárnap 1 0 ó r a k o r 

lesz a nyitás, a z á r á s 18 órakor. A 
Cora ingyenes járatával is m e g k ö -
zelíthető a z esemény. 

dok előtt, hiszen a több mint öt-
ven kiállító szépítette, építette a 
helyeit. 

Az építőipar Dél-Magyaror-
szág még mindig dinamikusan 
fejlődő iparága, hiszen az új ott-
hont építők és a felújítás, kor-
szerűsítés mellett döntők részé-
ről is fokozott érdeklődés ta-
pasztalható. Éppen ezért köz-
kedvelt a lakás és ház építőipari 
szakkiállítás. Az építtetők egy 
helyen tájékozódhatnak az épít-
kezéssel kapcsolatos témakö-
rökben, megismerhetik egy he-
lyen a szakterületen tevékeny-
kedő vállalkozásokat. 

A Fidesz helyi népszavazást kezdeményez az egészségügyi ellátórendszerről 

Kivonultak az ellenzékiek 

Oláh fános, a Fidesz frakcióvezetője és a mögötte szónokló KNDP-s képviselő, Balogh László főszereplő volt tegnap - nézőközönségük 
pedig a városvezető koalíció Fotó: Segesvári Csaba 

A Fidesz helyi népszavazást kezdeményez a szegedi egészségügyi ellá-
tórendszer átadásáról, miután a kormánykoalíció tegnap nem fogad-
ta el a közgyűlésen az ellenzéki párt módosító indítványát. Az eluta-
sító döntés után a Fidesz és a KDNP képviselői kivonultak a terem-
ből. A testület Király Levente színművészt választotta Szeged idei 
díszpolgárának. Legközelebb Ifemesváron ül össze a közgyűlés. 

A szegedi városi közgyűlésen teg-
nap napirend előtt tölgyfacseme-
tét ajándékozott az egyéni önkor-
mányzati képviselőknek Oláh Já-
nos. A Fidesz frakcióvezetője 
kérte, ültessenek fát a város-
atyák. felezte: a mostani mellé 
ad még a huszonöt egyéni képvi-
selőnek 100-100 fát, amit ők is 
egészítsenek ki még százzal, így 
teljesítik azt a fásítási progra-
mot, amit Botka László ígért az 
előző ciklusban. A polgármester 
közölte, nem csupán teljesítette, 
amit ígért, de túl is szárnyalta, 
hiszen az elmúlt négy évben 
húszezer fát és cserjét ültetett az 
önkormányzat. 

Az ellenzéki képviselők kérték, 
hogy vegyék le a napirendről vagy 
tárgyalják nyilvános ülésen az 
egészségügyi ellátásról és a 

K I R Á L Y L E V E N T E A D Í S Z P O L G Á R 

g H A közgyűlés Király Levente s z í n -
m ű v é s z t választotta S z e g e d idei 
d í s z p o l g á r á n a k . Pro Urbe-díjjal 
tüntetik ki a város napján, május 
2 1 - é n Blazovich L á s z l ó t , a megyei 
levéltár igazgatóját és D o b o z y A t -
tila a k a d é m i k u s t . Szegedért e m -
lékérmet a d o m á n y o z n a k B a l á z s 
Imre nyugdíjas pedagógusnak. 
Horváth L a j o s n a k , a megyei keres-
kedelmi és i p a r k a m a r a titkárának, 
F r a n k S á n d o r m e s t e r s z a k á c s n a k . 
R i b i z s á r Péter v á l l a l k o z ó n a k és 
lapunk nyugdíjas fotóriporterének. 
Somogyi Károlynénak. 

Dél-Újszegeden majdan épülő, új 
városrészről szóló előterjesztést. 
Gyimesi László (Fidesz) javasolta, 
tartsanak szünetet és a jogi bizott-
ság döntsön arról, lehet-e legalább 
egy részét nyílt ülésen tárgyalni az 
új városrészről szóló előterjesztés-
nek. A bizottság ülésén szerette 
volna elmondani a véleményét 
Szabó László (Fidesz) is, aki nem 
tagja a grémiumnak, Pintér Ferenc 
(MSZP) elnök azonban nem adott 
szót neki, ezért a bizottság ellenzé-
ki tagjai kivonultak a teremből. A 
zárt üléses témákról komoly vita 
kerekedett a nyílt ülésen. Botka 
hangsúlyozta: csak pályázat útján 
lehet átadni az egészségügyi fel-
adatot, amit csak olyan szolgáltató 
vehet át, amely legkevesebb tíz éve 
működtet egészségügyi intéz-
ményt és minimum húszmilliárd 

L E S E L K E D Ő 
Gyimesi László, a közgyűlés legfiatalabb képviselője 
tegnap igen aktív volt, többször is szót kért. A Fidesz 
huszonhat éves, fess politikusa a z önkormányzat szer-
vezeti és működési szabályzatáról szólva megjegyezte, 
hogy a z jelenlegi formájában korlátozza a z ellenzéki 
képviselők munkáját. Botka László közgyűlési szerepé-
ről pedig a z volt a véleménye, hogy „a polgármester 
nem uralkodó, hanem első az egyenlők között." 

forint az éves árbevétele. A testü-
let zárt ülésen döntött arról, 
hogy nyilvános pályázaton vá-
lasszák ki azt a szolgáltatót, 
amely átveszi majd a városi 
egészségügyi intézmények fel-
adatait. Oláh János még a nyílt 
ülésen szólt arról, hogy szerinte 
ezzel a privatizációt készíti elő a 
városvezetés. A Fidesz frakcióve-
zetője módosító indítványában 
kérte: szerepeljen a pályázati ki-
írásban az, hogy a nyertes nem 
adhatja tovább a feladatot. Sze-
rinte ugyanis második lépcsőben 
az egyetem továbbadja majd egy 
magáncégnek az egészségügyi 

Az MDF-es Ványai Éva - aki frakciótársával, Bakai Csabával társa-
log - a kormánykoalícióval ért egyet a kórházvitában 

intézményeket. Miután ezt el-
utasította a kormánytöbbség, a 
Fidesz és a KDNP képviselői ki-
vonultak az ülésteremből. Oláh 
lapunknak azt mondta: nem asz-
szisztálnak ahhoz, hogy az 
egészségügy privatizálható le-
gyen Szegeden, helyi népszava-
zást kezdeményeznek az egész-
ségügyi ellátórendszerről. Tudo-
mása szerint 15 ezer aláírást kell 
összegyűjteniük ahhoz, hogy re-
ferendumon dönthessenek a 
szegediek a fentiekről. A kérdést 
még nem fogalmazták meg, de 
dolgoznak rajta. 

Mózes Ervin jegyző az ülés után 
azt mondta lapunknak, hogy ma 
ad tájékoztatást arról, mi a feltéte-
le a népszavazás kiírásának. A 
kormánytöbbség döntött arról, 
hogy bezárják a Móra Ferenc Álta-
lános Iskolát, amelynek 130 diák-
ját tíz iskolában helyezik el. A be-
fogadó intézmények plusztámo-
gatást kapnak és elhelyezik a Mó-
ra tanárait is. Arról is határoztak, 
hogy öss'zevonják a Petőfi, a Hu-
nyadi és a Bálint Sándor Általános 
Iskolát, mert ezekbe alig írattak be 
gyermekeket a szülők. A szegedi 
közgyűlés április 24-25-én test-
vérvárosa meghívására Temesvá-
ron ülésezik. 

SZ. c . sz . 

Megnyitják a tiszaszigeti átkelőt a húsvéti ünnepre 
tárátkelő akár már holnap is fo-
gadhatná az utasokat. Aki csak a 
régi, kopottas bódékat látta az 
biztosan rácsodálkozik a felújí-
tott tiszaszigeti határátkelőhely-
re. Az új sorompók leengedve -
Tiszaszigeten át még nem jutha-
tunk Szerbiába. Az őrzési felada-
tot ellátó határőrök készségesek. 
Néhány telefon után megkapjuk 
az engedélyt, beengednek ben-
nünket terepszemlére. A két ki-
lépő sávot, valamint a vám- és 
alapellenőrzés helyét már kiépí-
tették. A tetőszerkezetre függesz-
tett táblákból kiderül, hogy az 
egyik sávon az uniós, a másikon 
a harmadik országbeliek léphet-
nek ki. A belépő oldalon egy 
plusz buszsávot is látunk. Bel-
jebb, az útlevél kezelő fülkékben 
már elhelyezték a komputereket, 
de még nem kötötték be őket. A 
főépületbe nem tudtunk bejutni, 
mert a létesítmény a Vám- és 
Pénzügyőrség tulajdonában van. 
A határőrök csupán biztosítják 
az objektumot, de a főépülethez 
nincs kulcsuk. 

A főbejárat mellett egy tábla 
hirdeti: a beruházás az Európai 

H A T M I L L I A R D 

j j j A Schengeni Alapból a V á m - és 
P é n z ü g y ő r s é g 2 4 , 1 7 4 millió euró 
(több mint hatmilliárd forintnyi) 
t á m o g a t á s b a n részesül. A z ö s s z e g 
nagyobbik r é s z é t a külső h a t á r -
s z a k a s z o k o n elhelyezkedő h a t á r -
átkelőhelyek rekonstrukciójára 
fordítják. így került á t a d á s r a idén 
március 2 1 - é n a hercegszántói á t -
kelő, a k ö v e t k e z ő lépcsőben T i s z a -
szigetre és B á c s a l m á s r a kerül sor. 

Unió támogatásával, a Schenge-
ni Alapból valósult meg. A költ-
ségek nettó egy millió 436 ezer 
503 euróra rúgtak - tudtuk meg 
Némedi Varga Évától, a Vám- és 
Pénzügyőrség Dél-alföldi Regio-
nális Parancsnokságának szóvi-
vőjétől. Azt is megerősítette, 
hogy az átadás várhatóan április-
ban lesz. Az átkelőn előrelátha-
tólag három pénzügyőr teljesít 
majd szolgálatot. A nyitva tartás 
nem lesz 24 órás - valószínűleg 
csak nappal személygépjármű-, 
motorkerékpár-, valamint gyalo-
gosforgalmat fog lebonyolítani. 

HORVÁTH LEVENTE 

Tavaly szeptember elsején volt 
az utolsó forgalmi nap a tisza-
szigeti határátkelőn, amelyet 
azóta a Schengeni Alapból fel-
újítottak. A határnyitásra azon-
ban még várni kell. Informá- _ 
ciónk szerint húsvétkor meg-
nyitják a megszépített átkelőt. 

Elnyűtt, hepehupás aszfaltút 
vezet a tiszaszigeti határátkelő 
irányába. Miután tavaly szep-
temberben lezárták az átkelőt, 
kihalt lett a környék. Senki 
sem iparkodik innen a szerb 
határhoz. Több kilométeren 
keresztül magányosan autó-
zunk, mígnem az átkelőhely 
irányából egy biciklis közele-
dik. Megállítjuk, talán tudja, 
mikor nyílik meg az újjáépített 
határátkelő. - Éppen a határ-
őröktől jövök. Azt mondták, 
hogy még ők sem tudják az át-
adás időpontját. A legtöbb hely-
beli egyáltalán nem bánja, hogy 
halogatják a nyitást, mert a te-
lepülésen biztosan megnövek-
szik a forgalom. Negyvenkilenc 
éve élek Tiszaszigeten, de még 
csak kétszer utaztam át itt 

Egyelőre határőrök szolgálnak az átkelőnél, a vámosok még nem költöztek be Fotó: Schmidt Andrea 

Szerbiába - árulta el Sándor Jó- a forgalmat. Információnk sze- délyének hiánya miatt késett 
zsef. A nyugdíjas férfi szerint a rint a tavaly év végére tervezett ennyit. 
faluban azt pusmogják, hogy átadás a Pénzügyminisztérium Néhány perc múlva magunk is 
húsvét környékén nyitják meg és a közlekedési hatóság enge- meggyőződünk arról, hogy a ha-


